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Naam raadslid E. v.d. Bosch 

Fractie CDA 

Onderwerp Raadsvragen CDA herplant bomen en struiken Markerwaardweg 

(N240) 

Datum waarop de vraag is gesteld 31 maart 2020 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

In 2007 zijn er ca. 1600 iepen lang de Markerwaardweg tussen Zwaagdijk-Oost en Medemblik 

gekapt. Dit bleek nodig omdat de bomen niet goed geworteld waren en daarmee een gevaar 

vormden voor de verkeersveiligheid. Er wordt gestart met de herplant van 200 bomen en meer dan 

1300 heesters en struiken, waaronder de Meidoorn. De Meidoorn is vatbaar voor bacterievuur. 

Bacterievuur is vooral een gevaar voor fruittelers omdat de ziekte gemakkelijk overslaat van de 

Meidoorn naar fruitbomen. 

 

1.  Is ons college betrokken bij de wijze waarop de herplant wordt ingevuld? 

antwoord  

 

Ja, het college heeft kennis genomen van het herplantingsplan. Het concept 

herplantingsplan heeft de Provincie gestuurd naar de gemeente. Daarbij gingen de 

opzichters akkoord met dit herplantingsplan. Inheemse soorten vergroten de 

biodiversiteit.  

2. Is het college het met ons eens dat de keuze voor Meidoorn onverstandig en onwenselijk 

is omdat dit rampzalige gevolgen kan hebben voor fruittelers? 

Antwoord 

 

Hier kan beter gekozen worden voor een andere inheemse struiksoort ofwel een 

cultivar van de meidoorn. Inheemse meidoorn (zowel een- als tweestijlige meidoorn) 

kan bacterievuur overdragen op fruitbomen als peer en appel.  

3. Wil ons college de toezegging doen om deze kwestie onder de aandacht te brengen van 

de Provincie die eigenaar is van deze weg en hiermee  invloed uitoefenen om geen 

Meidoorns te planten maar samen met belangenorganisaties (NFO, LTO) op zoek te gaan 

naar een alternatief? 

Antwoord Dat zeggen wij bij deze toe. 

 

 


